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Kære Finn Frandsen 

Tak for samtalen. 

Som bestyrelsesformand for Den Jyske Opera skal jeg hermed bede om møde med Kulturudvalget, idet operachef Giordano 
Bellincampi og jeg gerne vil præsentere og uddybe den ansøgning, vi den 23. marts fremsendte til kulturordførerne.  

Det ville absolut være vores første prioritet at få foretræde for udvalget den 2. maj om formiddagen. (vi er helt indstillet på 
”ventetid” pga det åbne samråd med ministeren). 

Når foretrædet presser på, skyldes det, at vi finder det hensigtsmæssigt at udvalgets medlemmer har et grundigt kendskab til 
DJOs ambitioner, inden drøftelserne om Ny musik-aftalen afsluttes (hvilket vi forstår på Ellen Thrane Nørby er nært 
forestående). 

Med venlig hilsen 

Charlotte Sahl-Madsen 
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